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PROTOKÓŁ NR 125 /2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 05 stycznia  2017 roku,                                                                                                     

które odbyło się w sali nr 108  

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 12.00, zakończono  o godz. 14.55. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Tomasz Kranc                                 - Starosta Wągrowiecki 

2.Michał Piechocki                             - Wicestarosta 

3.Jacek Brzostowski                           - Członek Zarządu Powiatu 

4.Jerzy Springer                                 - Członek Zarządu Powiatu 

5.Robert Woźniak    - Członek Zarządu Powiatu 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6.Danuta Królczyk              - Skarbnik Powiatu 

7.Radosław Kubisz              - Sekretarz Powiatu   

8.Przemysław Bury            - dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 

9.Jacek Domagalski           - dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w  

                                               Gołańczy 

10.Karolina Krenz               - kierownik Wydziału Oświaty (…) 

11.Mariola Substyk             - inspektor w Biurze Rady  –  protokolantka 

 

Porządek obrad Zarządu Powiatu: 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu  posiedzenia Zarządu z dnia  29 grudnia  2016 roku. 

3. Informacja Starosty  i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami 

Zarządu. 

4. Informacja na temat  aktualnej sytuacji organizacyjnej szpitala oraz stopień  

realizacji  inwestycji pn. „Rozbudowa i dostosowanie do aktualnych wymagań 

istniejącego obiektu szpitala ZOZ w Wągrowcu” . 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dyrektora 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wągrowcu- Pani Elżbiecie Rożnowskiej. 

6. Rozpatrzenie  wniosku dyrektora MOS w Gołańczy o zwiększenie liczby 

miejsc w placówce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku mieszkaniowego 

dyrektorowi ZSP w Gołańczy . 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku mieszkaniowego 

dyrektorowi MOS w Gołańczy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku mieszkaniowego 

dyrektorowi  MOW w Antoniewie. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  zasad prowadzenia 

rozliczeń  podatku od towarów i usług przez jednostki budżetowe Powiatu 

Wągrowieckiego. 

11. Uwagi i wnioski . 

12. Ustalenie terminu  następnego posiedzenia Zarządu. 

 

Ad 1 

Odczytano i bez uwag przyjęto porządek posiedzenia Zarządu. 

 

Ad 2 

Bez uwag  przyjęto protokół z posiedzenia Zarządu z dnia  29  grudnia  2016 r. 

 

Ad 3  

Starosta uczestniczył w : 

podsumowaniu  roku  w Powiatowym Urzędzie Pracy w Wągrowcu,  

spotkaniu  noworocznym  z dyrektorami szkół, jednostek służb i straży, 

posiedzeniu sesji Rady Gminy Wapno , 

obchodach i  w złożeniu wieńców pod pomnikiem Powstańców Wielkopolskich 

w Łeknie z okazji 98.rocznicy powstania, uczestniczył   we mszy św. w  intencji 

Powstańców oraz w części artystycznej  poświęconej tej uroczystości, która 

odbyła się w Szkole Podstawowej w Łeknie. 

spotkaniu noworocznym  w Kole  „Łowisko”, 

spotkaniu z p. K. Dereżyńską, dyrektorem  PPP  w Wągrowcu, 

spotkaniu z p. E. Rożnowską,  dyrektorem PBP w Wągrowcu, 

rozmowach  z p. J. Berendt, dyrektorem ZSP nr 1  w Wągrowcu. 

 

Wicestarosta uczestniczył w : 

spotkaniu  noworocznym z dyrektorami szkół, jednostek służb i straży , 

spotkaniu z dyrektorem ZSP nr 1 w Wągrowcu  ws. kierunków kształcenia, 

posiedzeniu komisji konkursowej oceniającej wnioski złożone przez organizacje  

pozarządowe. 

 

 

Członek Zarządu R. Woźniak uczestniczył  w złożeniu wieńców pod pomnikiem 

Powstańców Wielkopolskich w Łeknie  z okazji obchodów 98.rocznicy powstania  

oraz we mszy św. w  intencji Powstańców oraz w części artystycznej  poświęconej 

tej uroczystości, która odbyła się w szkole Podstawowej w Łeknie. 

 

Członek Zarządu J. Springer uczestniczył w posiedzeniu komisji konkursowej , 

na którym oceniono część  wniosków  złożonych przez organizacje  pozarządowe.  
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Ad 4 

P. Bury, dyrektor ZOZ w Wągrowcu zapoznał Zarząd z informacją na temat  

aktualnej sytuacji organizacyjnej szpitala oraz stopień  realizacji  inwestycji pn. 

„Rozbudowa i dostosowanie do aktualnych wymagań istniejącego obiektu 

szpitala ZOZ w Wągrowcu”. W posiedzeniu uczestniczyli również J. Heckert, 

specjalista w Wydziale Rozwoju, Inwestycji (…)  oraz  A. Skrętny, p.o. dyrektora 

ds. Inwestycyjno-Eksploatacyjnych. 

Pan dyrektor poinformował również, że SOR docelowo szpital chciałby 

utrzymywać , ale związane jest to z wieloma czynnikami m.in. pozyskaniem 

kadry. Kluczową kwestią jest sprawa lądowiska. Przepisy w tym zakresie się 

zmieniają. Na dzisiaj lądowisko takie powinno powstać do 2021 roku. 

Starosta T. Kranc zapytał o koszty z tytułu lądowiska i możliwość przymierzenia 

się do jego  powstania. 

A. Skrętny wyjaśnił, że na terenie szpitala nie ma miejsca na lądowisko naziemne. 

Rozwiązaniem byłaby budowa lądowiska wyniesionego lub budowa lądowiska 

naziemnego w pobliżu. 

Starosta T. Kranc  zapytał o koncepcję rozbudowy szpitala, gdyż w połowie 

grudnia miała być przedstawiona, jak to na dzisiaj wygląda.? 

Dyrekcja szpitala oraz p. A. Skrętny  wyjaśnili, iż w związku z tymi 

wątpliwościami  odbyło się wiele spotkań oraz rozmów  w zakresie wykonania 

koncepcji z prośbą o wyjaśnienie  oraz  poszukania najlepszego  rozwiązania.                

W wyniku konsultacji i przeprowadzonych rozmów, bardziej przemawia 

koncepcja dobudowy  tzw. „podkowy” w starej część szpitala. 

Oddziały nie wnoszą uwag do tej koncepcji, wszystkie pozytywnie się 

wypowiedziały.  Zarząd też nie wnosi uwag. 

Członek Zarządu R. Woźniak zapytał, czy robimy to co musimy w związku z  

obligującymi Nas  przepisami  i zgłosił sugestię żeby prace wykonać  „ bez 

żadnego na bogato”, bo nas na to nie stać”.  Tylko spełniając wymogi. 

Członek Zarządu J. Springer zapytał : jaka ilość łóżek będzie utrzymana przy 

planowaniu  dobudowy?. 

A. Skrętny wyjaśnił, że wyniknie to  dokładnie z projektu. 

Członek Zarządu J. Brzostowski  jest zdania , że koncepcja  jaką przedstawił 

p.A.Skrętny  jest najbardziej racjonalna. 

Zarząd przyjął  do widomości koncepcję przedstawioną przez dyrektora P. Burego 

i p. A. Skrętnego. Zarząd poprosił o przedłożenie aktualnego harmonogramu 

działań . 

 

Ponadto Zarząd  zapoznał się z aktualną sytuacją pracy szpitala, uzyskaniem 

środków i  zwiększeniem  kontraktów oraz z sytuacją funduszu świadczeń 

socjalnych  w szpitalu. 
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Ad 5 

Zarząd Powiatu jednomyślnie 5 za, podjął  uchwałę w sprawie ustalenia 

miesięcznego wynagrodzenia dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wągrowcu- Pani Elżbiecie Rożnowskiej, którą przedstawiła K. Krenz, kierownik 

Wydziału Oświaty (…).   

 

Uchwała jest załącznikiem nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyła również E. Szulc, dotychczasowa  po. 

kierownika Wydziału Oświaty (…). 

 

Ad  6 

J. Domagalski , dyrektor MOS w Gołańczy w obecności K. Krenz, kierownika 

Wydziału Oświaty (…) oraz E. Szulc, po. kierownika Wydziału Oświaty (…), 

przedstawił   wniosek o zwiększenie liczby miejsc w placówce. Zarząd Powiatu 

po zapoznaniu , wyraził  zgodę  na dokonanie zmian   spowodowanych wejściem 

w życie reformy systemu edukacji od  dnia 1 września 2017 roku . 

 

Pismo w powyższej sprawie jest załącznikiem nr 2 do protokołu. 

 

Ad 7 

Zarząd Powiatu jednomyślnie 5 za, podjął  uchwałę w sprawie przyznania 

dodatku mieszkaniowego dyrektorowi ZSP w Gołańczy, którą przedstawiła K. 

Krenz, kierownik Wydziału Oświaty (…).  

 

Uchwała jest załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu.. 

 

Ad  8 

Zarząd Powiatu jednomyślnie 5 za, podjął  uchwałę w sprawie przyznania 

dodatku mieszkaniowego dyrektorowi MOS w Gołańczy, którą przedstawiła K. 

Krenz, kierownik Wydziału Oświaty (…).  

 

Uchwała jest załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.. 

 

Ad  9 

Zarząd Powiatu jednomyślnie 5 za, podjął  uchwałę w sprawie  przyznania 

dodatku mieszkaniowego dyrektorowi  MOW w Antoniewie,  którą przedstawiła 

K. Krenz, kierownik Wydziału Oświaty (…).  

 

Uchwała jest załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad 10 

Zarząd Powiatu jednomyślnie 5 za,  podjął  uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie  zasad prowadzenia rozliczeń  podatku od towarów i usług przez 

jednostki budżetowe Powiatu Wągrowieckiego, którą omówiła D. Królczyk, 

Skarbnik Powiatu. 

 

Uchwała jest załącznikiem nr 6 do protokołu. 

 

Ad 11 

Wicestarosta M. Piechocki poinformował  Zarząd o ustawie metropolitalnej .  

Więcej uwag i  wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad  12 

Następne posiedzenie Zarządu, ustalono na dzień 12 stycznia 2017 roku,                                               

o godz. 12.00. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, posiedzenie Zarządu zakończono. 

 

           Protokołowała 

     ____________________ 

            /M. Substyk/                                                          Starosta Wągrowiecki     

                       __________________ 

                                            /Tomasz Kranc  / 

 

                                                                         Wicestarosta 

                       __________________ 

                                            /Michał Piechocki  / 

 

Jacek Brzostowski           __________________   

Jerzy Springer                 ___________________ 

                                                       Robert Woźniak              __________________ 

 

 

 


